

إشعار السوق (033) Market Notice

عدم السماح بإدخال الأوامر بسعر السوق أثناء فترة ما قبل الإفتتاح على أسهم شركة بلدنا

Prohibition of Market Orders during the pre-opening phase of Baladna on its first day of trading

Date:	09/12/2019	التاريخ:
-------	------------	----------

Dear Brokers,

Dear QSE Investors,

Qatar Stock Exchange hereby informs all brokers and investors that market price and un-priced orders must not be entered into the trading system during the preopening of **Baladna Company (BLDN) (from 8:30 to 09:30)** on its first day of trading, **Wednesday, 11th December 2019.**

السادة شركات الوساطة،

السادة المستثمرين المحترمين،،،

تود بورصة قطر بالتنبية على السادة شركات الوساطة والمستثمرين في السوق بأنه غير مسموح إدخال الأوامر بسعر السوق أو الأوامر بدون سعر محدد إلى نظام التداول خلال فترة ما قبل الإفتتاح (ابتداءً من الساعة 08:30 إلى الساعة 09:30) على أسهم "شركة بلدنا" (BLDN) في أول يوم تداول لها الأربعاء الموافق 2019/12/11.

All buy and sell orders entered during the pre-opening of Baladna (**BLDN**) must have a price limit. This limitation only applies to Baladna (**BLDN**) on its first day of trading.

Qatar Stock Exchange also reminds market participants that, it is forbidden to modify or cancel orders during the last five minutes of the pre-opening.

وعليه فإن جميع أوامر البيع والشراء المُدخلة على أسهم شركة بلدنا (**BLDN**) خلال فترة ما قبل الإفتتاح يجب أن تكون بسعر محدد. يسري هذا الإجراء على أسهم شركة بلدنا (**BLDN**) في أول يوم تداول فقط.

كما تود البورصة تذكير كافة المتعاملين في السوق انه غير مسموح بتعديل أو إلغاء الأوامر خلال الخمسة دقائق الأخيرة من فترة ما قبل الإفتتاح.